
Protokół Nr 1/15

Z  posiedzenia  Komisji  Zdrowia,  Polityki  Społecznej,  Promocji  i
Bezpieczeństwa,  które odbyło się dnia 15.05.2015r. o godz.11.45 w sali Nr 4,
Urzędu Miejskiego w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.

Obecni wg załączonej listy obecności.

Komisję  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia,  Polityki  Społecznej,
Promocji i  Bezpieczeństwa - Pan Jarosław Lesman.

PORZĄDEK OBRAD: 
1. Informacja  nt.  przyjęcia  porządku  obrad  i  Protokółu  Nr  5/15  z  dnia

23.04.2015r. 
2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał:

       - w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 2;
       - w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 5. 

4. Informacja  nt.  oceny  zasobów  pomocy  społecznej  na  rok  2014  dla
miasta Pabianic.    

5. Sprawy różne.

Ad.1
dot.  Informacji  nt.  przyjęcia  porządku  obrad  i  Protokółu  Nr  5/15  z  dnia
23.04.2015r. 

Pan  Lesman  –  Komisja  ta  powstała  w  związku  z  reorganizacją  Rady
Miejskiej.  Podpiszę  ostatni  Protokół  Nr  5/15  z  dnia  23.04.2015r.  Komisji
Zdrowia.

Ad.2
dot. Wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji.

Radny Pan Antoni Hodak  -  na Wiceprzewodniczącego Komisji proponuję
Pana Piotra Duraja. 

Głosowanie: za ww.kandydaturą na Wiceprzewodniczącego Komisji  – za – 7
-   przeciw  –  0  –  wstrzymał  się  –  0  -.  Pan  Piotr  Duraj  został  wybrany
Wiceprzewodniczącym Komisji - jednogłośnie.

Pan Lesman – gratuluję.

Ad.3
dot. Zaopiniowania projektów uchwał:
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-   w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 2;

Zastępca Skarbnika Pani Katarzyna Muszyńska - projekt uchwały w sprawie
zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2015  rok  –  proj.nr  2 (zał.  Nr  1).
Powyższe  zmiany budżetu  na 2015 rok  związane są z  podpisaniem dnia
30.03.2015  roku  Porozumienia  nr  8/2015  w  sprawie  organizacji  Prac
Społecznie  Użytecznych  w  okresie  od  01.04.2015r.  do  30.06.2015r.,
stanowiących wkład własny do realizacji projektu „Drogowskaz – Przemiana”
w  wysokości  3.866,13  zł  oraz  uzupełnieniem  wkładu  własnego  do  ww.
Porozumienia w kwocie 3.977,50 zł.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu ww.uchwały – za – 9 -
przeciw – 0  – wstrzymał  się – 0  -  .  Projekt  uchwały został  zaopiniowany
pozytywnie jednogłośnie.

- w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 20  15 rok – proj.nr 5

Pani   Muszyńska  -  projekt  uchwały w  sprawie  zmian  budżetu  miasta
Pabianic na 2015 rok – proj.nr 5 (zał. Nr 2). Powyższych zmian budżetu na
2015 rok dokonano w związku z podpisaniem aneksu nr 6 z dnia 07.04.2015r.
Do  umowy  nr  1/09  z  dnia  08.07.2009r.  dotyczącej  dofinansowania  ze
środków PFRON kosztów działalności WTZ prowadzonych przez MCPS w
Pabianicach  oraz  umowy  nr  2/2015  z  07.04.2015r.  dotyczącej
dofinansowania działalności WTZ przez Powiat Pabianicki.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu ww.uchwały – za – 9 -
przeciw – 0  – wstrzymał  się – 0  -  .  Projekt  uchwały został  zaopiniowany
pozytywnie jednogłośnie.

Ad.4
dot. Informacji nt. oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2014 dla miasta
Pabianic.    

Pan  Lesman  –  jest  w  Komisji  Informacja  nt.  oceny  zasobów  pomocy
społecznej  na rok 2014 dla  miasta  Pabianic  (zał.  Nr  3)  – wszyscy Radni
otrzymali.  Czy  są  jakiekolwiek  uwagi,  bo  mamy  dziś  na  posiedzeniu
Dyrektora MCPS Panią Bożenę Bednarską – nie ma. To zapytam – temacie
przeciwdziałania  narkomanii  jest  zapisane  45  tys.zł,  czy  tu  chodzi  też  o
dopalacze i co się dzieje z tym problemem?

Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Gospodarczych  Pani  Monika
Szewczyk – to obejmuje wszystkie uzależnienia. Jest  powołany Zespół do
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walki z dopalaczami. Mamy 4 takie sklepy. Co dwa tygodnie wychodzą pisma
do Premiera, Prezydenta - zebraliśmy 45tys. podpisów dotyczących zmiany
ustawy.

Pan Lesman – nie ma dyżuru w Szpitalu, żeby nie było dwóch pacjentów po
dopalaczach – jest to duży kłopot.

Pan  Hodak  –  dotarło  do  mnie,  że  w  okolicach  lipca  ma  ta  ustawa  być
nowelizowana.

Pan Lesman – kwota 113tys.zł dot. rodzin zastępczych – to są bardzo ważne
problemy. 

Radna  Pani  Bożenna  Kozłowska  –  proszę  zwrócić  uwagę  na  pracę
opiekunek społecznych.

Pani Bednarska – polityka społeczna – sprawa rodzin zastępczych podlega
pod powiat i gminę – Powiat decyduje o dzieciach, a Gmina finansuje pobyt
tych dzieci. Wzrastają też koszty usług opiekuńczych, aby zmniejszyć koszty
pobytu w domu opieki obecny koszt to 3,7tys.zł – kierujemy opiekunki.

Ad.5
dot. Spraw różnych.

Pan Lesman – Komisje będą odbywały się w poniedziałki o godz. 14.00.

Na tym posiedzenie zamknięto. Obrady zakończono o godz. 10.30

Zał. Nr 4 – nagranie audio z obrad na płycie CD. 

Zał.  - wnioski i opinie Komisji skierowane do Prezydenta. 

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała:                                  Posiedzeniu przewodniczył:

        Anna Kilańska                                                 Jarosław Lesman
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